

## 香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

## 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

## APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] <b>商標申請 編號</b> Application No.	[540] <b>商標</b> Mark	[511] <b>類別編號</b> Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300461475	A CNC MAX 充 带 我 世 界 CNC MAX 充 带 我 世 界	9, 38, 41,	12-08-2005	China United Network Communications Group Company Limited No. 21 Financial Street, Xicheng District, Beijing, CHINA	Baker & McKenzie 14th Floor, Hutchison House, 10 Harcourt Road, HONG KONG
301795258	<u>cor≯star</u> :	25	13-05-2011	医威國際(香港)有限公司香港 九龍旺角道33號 凱途發展大廈7樓04室	陳愛彬 香港 九龍 北帝街 8號 1 樓前 座
301820808	Yoshino裕屋	16, 17	06-05-2011	HEYLUX COMPANY LIMITED 1/F,NO.111-112, HOPE SEA	WENPING & CO. 1701 Tung Wai Commercial Building, 111 Gloucester Road, HONG KONG

公報編號 Journal No.: 446 公布日期 Publication Date: 21-10-2011

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

INDUSTRIAL
CENTRE, 26 LAM
HING ST,KOWLOON
BAY, KOWLOON,

HONG KONG

棵樹 483 號

301916028

汉森

29-07-2011

王豔平 中國 黑龍江省泰 來縣 六三農場三 港專國際商標專利有限公司 香港 荃灣 南豐中心 15 樓 1522 室

2/2